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Beslutningsreferat – Bestyrelsesmøde, den 24. maj 2023 

Sted: UCN Hobrovej 85.  

Dagsorden 

Ad 0. Konstituering – uændret, medmindre nogen ønsker omfordeling. 
Ad 1. Valg af referent 
Ad 2. Godkendelse af referat fra 14. marts 2023 (vedhæftet) 
Ad 3. Evaluering og opfølgning fra Generalforsamling 
Ad 4. Økonomi 

 
Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 
 

• Skippertorvet 

• REMA 

• Mariendal Mølle 

• Skipperløb 

• Indhegning i Østerådalen 

• Andet 
 
Ad 6. Kommunikation, jf. mail fra 26/4, fra Dan 29/4, fra Jens 16/5 (svar på mail af 10/5) 
 
Ad 7. Temaaften om biodiversitet, Frejlev d. 7. juni (jf. mail 29/4) 
Ad 8. Eventuelt 
Ad 9. Næste møde 
 
 
Til stede: Inger, JNS, Dan, Anne Mette, Per, Benny, Dorde, Sinne og Kirsten 
Gæst: Ingen  
Afbud: Dorde, Sinne og Kirsten 
 
 
Ad 0. Konstituering – uændret, medmindre nogen ønsker omfordeling. 
Ingen ændring i konstitueringen. 
 
Ad 1. Valg af referent 
JNS valgt 
 
Ad 2. Godkendelse af referat 14. marts 2023 
Ingen bemærkninger 
 
Ad 3. Evaluering og opfølgning fra Generalforsamling 
Aftalt at vi fremadrettet tager øl/vand med selv til før generalforsamlingen. 
 
Ad 4. Økonomi  
Inger vil ansøge på ny om forhøjet beløb fra de 15.000 kr. årligt til samrådet grundet bl.a. forhøjet 
bankgebyrer.  Der er pt.274,00 kr. på kontoen. 
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Ad 5. Status igangværende projekter herunder: 
• Skippertorvet 
JNS har skrevet til Alexander Drægert fra Ejerlauget Skipperen omkring omgåelse af skødet for Ejerlauget.  
Alexander har i dag skrevet tilbage, at han vil se på sagen i aften, Der er kommet kiropraktisk sportsklink i 
den gamle lægeklinik. Skiltesøjlen er blevet ajourført og Skipperens blomster af taget af søjlen. 
 
 
• REMA 
Projektet er godkendt i By- & Plan. Der var høringsperiode indtil, den 22. maj. Jakob Dalsgaard, der er 
formand for Kærby grundejerforening, bliver den nye bestyrer af REMA butikken. Der er kommet to 
høringssvar inden deadline, hvor der mest gøres opmærksom støj. 
Der er lavet udbygningsaftale med REMA om lysregulering i krydset på Ny Kærvej/Hattemagervej. Butikken 
bliver en standard REMA butik på 1000-1200 kvm. Og der etableres ca. 70-75 parkeringspladser.  
 
• Mariendals Mølle        
Henrik Thomsen har meldt tilbage, at ALABU Bolig har trukket sig fra at bygge 24 boliger ved møllen. 
Møllelauget går nu i gang med forhandlinger omkring en form for ejerskab af møllen og det 
omkringliggende areal, og vil derefter gå i gang med at søge fonde. Møllelauget efterspørger om der er 
nogen, der kender en god fundraiser. JNS har svaret Henrik Pedersen, at de bør kontakte Dansk 
Mølleforening, der har masser af erfaring med ansøgninger om fondsmidler 
 
• Skipperløb 
Intet nyt siden styregruppemødet, den 21. marts. Ingen tilbagemelding fra nogle af interessenterne Aalborg 
Chang, Kærby Sport, Seniorsport, Aalborg Atletik og Motion og Orienteringsklubben. Anne Mette prøver at 
tage en kontakt til parterne på ny. 
 
• Indhegning i Østerådalen 
Der har været infomøde med kommunen, hvor Dan deltog. Der var to grundejere der var meget utilfredse 
med indhegningen. Primære formål med naturplejen er at bekæmpe Bjørnekloen. Kommunen erkender, at 
de skal blive bedre til informere. Der kommer op til 50 får i Østerådalen. Pt. Er der 24 får. Dan har tilbudt 
kommunen at informere Skipper Samrådet og Gug Samråd om initiativerne. 
 
• Andet 
Intet under dette punkt 
 
Ad 6. Kommunikation, jf. mail fra 26/4, fra Dan 29/4, fra Jens 16/5 (svar på mail af 10/5) 
Dan har deltaget i kommunikationsmødet, den 30. marts, hvor der var meget fokus på landsbysamfundene 
og deres muligheder med SOME-kommunikation. 
I forhold til de formelle krav til samrådene har vi godt fat i områdets foreninger, og vores kommunikation 
rammer de væsentlige målgrupper. 
Vores hjemmeside er i forhold til kravene blevet ændret, så bestyrelsesreferaterne løbende lægges op og 
kan dermed læses af alle. Dan sørger for kommunikationen til kommunens platforme. 
 
Ad 7. Temaaften om biodiversitet, Frejlev d. 7. juni (jf. mail 29/4) 
Biodiversitet er det næste fælles arrangement for de kommunale samråd. Inger deltager. 
 
Ad 8. Eventuelt 
Intet 
 
Ad 9. Næste møde 
6. september kl. 16.00 på UCN 
 


